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Onderwerp: Beantwoording vragen artikel 33, WOZ-waarde huizen 

  

Indiener vraag: Fractie Progressief Bernheze 

 

Heesch, 18 september 2018 

 

Beantwoording vragen 

 

Op 8 september 2018 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het beeld van WOZ-waarde 

huizen naar aanleiding van een artikel van de NOS. Graag beantwoorden wij deze vragen voor 

u. 

 

Uitvoering belastingtaken 

Voordat we ingaan op uw specifieke vragen, willen we u eerst even meenemen naar  2017. Het 

college van burgemeester van wethouders heeft de eerste maanden van 2017 gebruikt om te 

onderzoeken hoe we kwaliteit en continuïteit van de WOZ-waardering konden verbeteren en 

borgen. Uiteindelijk hebben we hierover in november 2017 aan uw gemeenteraad een  voorstel 

voorgelegd om de uitvoeringstaken op het gebied van waarderen, heffen en innen van de 

gemeentelijke belasting onder te brengen bij de BSOB. Uw raad heeft hiermee ingestemd. 

In februari 2017, lopende het eigen onderzoek, hebben we in eerste instantie geen 

toestemming gekregen van de Waarderingskamer om te beschikken. Uw raad is hierover 

geïnformeerd door wethouder Glastra van Loon. In april 2017 hebben we na een flinke 

inhaalslag alsnog mogen beschikken.  

 

Beantwoording schriftelijke vragen 

En dan antwoord op uw specifieke vragen. 

Ad 1. Ja, wij waren op de hoogte van het oordeel en ook uw raad is daarover geïnformeerd (zie 

hierboven). 

Ad 2. Het college kon zich vinden in het oordeel van de Waarderingskamer over de kwaliteit van 

de uitvoering van de Wet WOZ.  

In samenwerking met de Waarderingskamer zijn diverse verbeteracties opgepakt in 2017.  

Daarnaast is Bernheze in 2017 in gesprek gegaan met Belastingsamenwerking Oost-Brabant 

over de taakuitvoering en daarmee aan te sluiten bij deze gemeenschappelijke regeling. 

Ad 3. De gemeente Bernheze is in steeds mindere mate zelfstandig in staat gebleken om, mede 

gezien de vele ontwikkelingen binnen de Wet WOZ, een goede uitvoering te geven aan de 

uitvoering van de Wet WOZ, zowel kwalitatief als kwantitatief. Vandaar ook het onderzoek en 

het uiteindelijke besluit om toe te treden tot de BSOB. 

Ad 4.  In 2018 hebben we in februari goedkeuring gekregen om te beschikken. BSOB is zoals 

voor alle deelnemende gemeenten continu bezig met kwaliteitsverbetering. Hiervoor is geen 

apart verbeterprogramma opgesteld. 

 

Wij gaan ervan uit dat u hiermee voldoende antwoord heeft op uw vragen.  

 


